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Interpellation 
 
Till Kultur- och Fritidsnämndens ordförande Eeva Laine (S) med anledning av att 
nämnden valt att inte fortsätta projektet om en BMX-park i Östra Huddinge.  
  
Kultur- och Fritidsnämnden valde på mötet 2022-12-06 att besluta om att avsluta projektet att 
bygga en BMX-park i östra Huddinge. Projektet initierades av ett huddingeförslag från våren 
2021 efter att Huge Bostäder rivit den gamla banan utanför Beatebergsskolan.  
En budget på 1 M kr hade avsats för projektet under 2022 och enligt förstudien som låg till 
grund för beslutet så skulle en sådan BMX-park kosta 8–9 miljoner kronor.  
 
Utredningen inkluderar dock ytterligare anläggningar utöver BMX-parken, exempelvis 
parkering, som inte är nödvändig – vilket utgör 3,7 miljoner kronor av de planerade 
kostnaderna. Kultur- och fritidsnämndens ordförande har sedermera uttalat sig om att 
Mittenstyret kommer att titta närmare på möjligheten att anlägga en BMX-park i Östra 
Huddinge. 
  
Mina frågor till dig är följande:  
 

1. Kommer en BMX-park i östra kommundelen vara en del av nästa års budget? 
2. Var exakt kommer den i så fall att lokaliseras? 
3. Enligt utredningen som låg till grund för beslutet så skulle en sådan BMX-park kosta 

8–9 M kr. Finns det inget billigare alternativ? Den som revs hade ju en ideell förening 
byggt för egna medel.  

4. Måste projektet vara förknippat med en park för 3 500 kr/m2 och en parkering? Kan 
man inte bara anlägga en BMX-bana i t.ex. trä med några bänkar och bord i 
närheten?   

5. Varför behövs det en parkering enligt förstudien? Banan är väl främst avsedd för 
boende i närområdet och jag förutsätter att de använder sin BMX-cykel till parken i 
stället för att åka bil.  
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